
RS型屏蔽泵系列产品 韩威

产品名称 RS型屏蔽泵系列产品 韩威

公司名称 温岭市韩威水泵厂

价格 800.00/箱

规格参数 是否提供加工定制:是
品牌:韩威
型号:RS型屏蔽泵

公司地址 温岭市大溪镇照洋村

联系电话 0086 0576 86337488 13058711868

产品详情

是否提供加工定制 是 品牌 韩威
型号 RS型屏蔽泵 材质 陶瓷
驱动方式 电动 性能 静音无泄露
泵轴位置 卧式 叶轮结构 封闭式叶轮
叶轮数目 单级 叶轮吸入方式 单吸式
流量 42/32/21（m3/h） 扬程 6/5/3（m）
转速 2600/2160/1760（r/m） 温度范围 88（℃）

 本公司是专业生产冷热水循环管道泵、全自动冷热水自吸泵、屏蔽泵、空调泵、喷射泵、不锈钢增压
泵、加油泵等泵类专业单位。公司拥有现代化的标准厂房和智能化的办公大楼，配有先进的生产工艺设
备及全性能的高档水泵检验台，生产技术、售后服务全面实现了先进的电脑化管理，有效地保证了产品
开发设计、生产制造、质量控制等工作顺利进行。产品广泛适用于水利、建筑、环保、消防、石化、食
品、电力、医药等领域。 本公司生产泵类产品历史悠久，产品均按国家标准测试验收出厂。并具有高效
、节能、噪音低、性能稳、震动小、寿命长、温升幅度大、结构先进、使用维修方便等优点。公司始终
以市场为导向，靠质量行万里，在全国各大中城市设有销售服务公司和分支机构，形成一个系统性销售
服务网络，可为广大用户提供有力的技术和专业的服务，多年来产品热销全国的同时，部分产品还外销
欧美国家，深受广大用户的好评和信赖。 我们致力追求“以人为本、以精为先”的企业宗旨。以“追求
无止境”为企业理念，取高科技之精华，创泵业之先锋的目标，攀登行业之巅。我们将以饱满的热情，
竭诚的服务，为水工业领域的发展，不懈努力！

company is specialized in producing hot water circulation pump pipe (pipe pump), automatic hot and cold water
pump (pump), canned pump, air conditioning pumps, jet pumps, stainless steel booster pump, pumps and other
specialized units pump . the company has modern standard workshop and intelligent office buildings, equipped with
advanced production equipment and the full performance of high-grade pump test sets, production technology, after-
sales service the full realization of the advanced computer management, and effectively ensure the product
development and design , manufacturing, quality control work carried out smoothly. products widely used in water
conservancy, construction, environmental protection, fire protection, petrochemical, food, electricity, medicine and



other fields. the company produces pumps and a long history, according to national standards for product acceptance
test factory. and has high efficiency, low noise, stable performance, small vibration, long life, temperature range of
large, advanced structure, easy maintenance and so on. company has market-oriented, quality of line by thousands of
miles, in major cities nationwide with marketing services companies and branches to form a systematic sales service
network will provide customers with strong technical and professional services, over the years products, while selling
the country, some products are also exported europe and america, deeply user high praise and trust. we are committed
to the pursuit of "people-oriented, fine for the first" business purposes. the "endless pursuit of" the corporate vision, to
take the essence of high technology, creating a pioneer pump objectives, to climb the top of the industry. we will be full
of enthusiasm and dedication service for the water industry in the field of development, make unremitting efforts!

pipeline pump works:

 therefore, the water pipeline pump can send out is due to centrifugal force. pump at work before the pump and into
the water tank full of water to form a vacuum, when the impeller speed rotation, the blade rotation to promote water
quickly, spinning the water under the action of centrifugal force and flew from the impeller, the pump within water
was thrown, the impeller center of the formation of a vacuum region. suwon water at atmospheric pressure (or
pressure) through the pipe network under the action of the inlet pressure to the inside. this endless cycle, we can
achieve continuous pumping.

phz hot and cold water circulation pump pipe range:

apply enough water pressure booster water heaters, room heating water circulation, air-conditioning cooling cycle and
injection molding machines and other industrial equipment, pressurized hot and cold water cycle.

供应rs型屏蔽泵系列产品

产品概述：

rs型屏蔽泵静音设计，用无泄露。轴采用陶瓷制冷热水方便，结构紧凑，卫生清洁安装方便，寿面长，
自备调速功能，比普通泵节约20%电耗。

用途：

适用于家庭、工厂、单位、热水炉、小型空调机组、暖气片、太阳能、机械设备等场所；输送增压及循
环稀薄、干净及非腐蚀非爆炸性液体；不含固体颗粒、纤维及矿物油，如：水等液体。注意：本水泵用
水或液体润滑，因此在无水或无液体状态下运转不得超过10秒钟

。

supply rs type pump series products

products overview:

rs type pump fanless design, with no leakage. axis adopt ceramic refrigeration hot water, compact structure, easy
cleaning, convenient installation, consumers like slim noodles than ordinary speed function, energent power saving
20% pump.

屏蔽泵参数：
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